
 

 

 
Protokoll styremøte AJFF 

13.mai 2025. 
 
 

 
 
 

Saksliste for styremøte 13. Mai 2025: 
  

• Sak  22/2025 Duecontainer. Avsluttende vedtak: 
    Vedtak: Kjøpe en ny container til duer. 
   

• Sak  23/2025 Informasjon fra styret: 
- Riflebanen :  Den nye elgbanen fungerer fint. Det vil bli montert 
lyse sikteblinker i skjegget og senter, samt sikteblinker for 
22.cal.  
- Haglebanen: Stiposter for jegere er på plass. Compac/trap går 
ut fra standplass på Haglebanen. Mer utfordrende Sporting har 
egen plass nede ved riflebanen. 
-Avtale om vedlikehold og service på anlegget ved haglebanen 
utføres av Håkedal. 
-Jaktutvalget:  Får kr 2 500 per introjakt fra NJFF. 
-Aversjon starter 12.juni og 19.juni. Påmelding elektronisk. 
 
 

Styremedlemmer 
Ikke 

tilstede 

Gunn Hege Hardus  

Per Skorge  

Peter Kirsebom   

Britt Hansen  

Victor A. Hildèn X 

Jan Syvert Bråten  

Arne Christian Geving  

 

Styremedlemmer 
Ikke 

tilstede 

Anders Hubertz  

  

Terje Pedersen  

Hallvar Næss  

Inviterte:  

Magnar Svendsrød X 

  

 



 

 

 
 
-Teknisk ansvarlig: Den elektroniske 22-kaliberbanen blir stadig 
mer populær. 
- Andebu Sparebank har gitt klubben mye midler, som det er søkt 
om. Det dekker utgifter på 22-kaliberbane og ny elgbane. 
-Kasserer: Fått ny armatur til lamper i klubbhuset fra Elektro 1. 
Kun betalt for montering. 
Leder: 
-Sandefjord Kommune har forskjellige tiltak for ungdom, så de 
kommer hit for å se om våre aktiviteter  kan være interessante. 
-Sandefjord JFF ønsker et samarbeide vedr. 22-kaliberbanen. 
 

• Sak  24/2025 Spesielle utmerkelser av klubbens medlemmer: 
Prøvens beste hund EK og utløsing av Viltsporchampionat til Britt 
Hansen og Pediculus Ærnst ved sporprøven hos Norsk 
Münsterlendär Klubb, 1.mai. 
 

• Sak  25/2025 Årshjul 2025 NJFF: 
-Momsrefusjon-skjema sendt. 
 

• Sak  26/2025 HMS:  
-Skytebaneledelse -kurs for haglebanen avholdes. 
 

• Sak  27/2025 Evt. 
-Beslutning:Ungdom opp til 17 år: Påmelding, skudd og duer på 
klubbmesterskap er gratis. 
Ingen kveldsavgift på riflebanen, og gratis salong-skudd på 22.cal 
banen.  
Vi gir også ungdom mulighet til å prøve 1 runde på haglebanen 
med gratis skudd og duer (25stk.) 
 
-Beslutning: Skal selges sjokolade i kiosken på rifle- og 
haglebanen. 

  
 

Nytt styremøte 3.juni. 
 
 
 

Britt Hansen 
Sekretær Andebu JFF 

 
 
 
 
 
 


